

PRESS RELEASE
For Immediate Release

October 24, 2006

**Canadian Parents for French - Saskatchewan (CPF-SK)
welcomes new Patron**

REGINA - Canadian Parents for French- Saskatchewan (CPF-SK), a parent-led advocacy group, welcomes the newly appointed Lieutenant Governor of Saskatchewan, His Honour the Honourable Dr. Gordon L. Barnhart, as its Honourary Patron.

“It is with great pleasure that we receive acknowledgement from the Lieutenant Governor’s office that His Honour the Honourable Dr. Gordon L. Barnhart accepted the invitation to become Provincial Patron of CPF-SK,” said Provincial Board President Rose-Marie Bouvier. “We are delighted that he has accepted the title and appreciate how this patronage will build on our success in the area of French-second-language education”.

CPF is the national network of volunteers which values French as an integral part of Canada and which is dedicated to the promotion and creation of French-second-language learning opportunities for young Canadians.

For more information, please contact:

Karen Pozniak, Executive Director
Canadian Parents for French – Saskatchewan
306-244-6151 or at cpf.sk.ed@sasktel.net

COMMUNIQUÉ
Pour diffusion immédiate

Le 24 octobre 2006

Canadian Parents for French - Saskatchewan (CPF-SK)
accueille un nouveau président d'honneur

REGINA – *Canadian Parents for French- Saskatchewan (CPF-SK)*, un groupe d'intervention constitué de parents, a le plaisir d'accueillir comme président d'honneur le nouveau lieutenant-gouverneur de la Saskatchewan, l'Honorable Gordon L Barnhart.

« C'est avec grand plaisir que nous avons reçu du bureau du lieutenant-gouverneur la confirmation que l'Honorable Gordon L Barnhart a accepté, à notre invitation, de devenir le président d'honneur de CPF-SK », a déclaré Rose-Marie Bouvier, présidente du Conseil d'administration provincial de CPF-SK. « Nous sommes enchantés qu'il ait accepté le titre et apprécions pleinement la façon dont ce parrainage favorisera notre succès dans le domaine de l'éducation en français langue seconde. »

Réseau national de bénévoles qui estiment que le français fait partie intégrante du Canada, CPF se consacre à la promotion et à la création d'occasions d'apprentissage du français langue seconde pour les jeunes Canadiennes et Canadiens.

Pour de plus amples renseignements:

Karen Pozniak, Executive Director
Canadian Parents for French – Saskatchewan
306.244.6151 or at cpf.sk.ed@sasktel.net

